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من بازنشسته ارتش هستم. می خواستم از خدماتی که  •
بانک کوثر به بازنشسته ها ارائه می دهد تشکر کنم.

سازمان تعزیرات بــرای مبارزه با محتکران و همان  •
دشمنان مردم از بسیج کمک بگیرد.

در کشور ما تعداد دستگاه ها و نهادهایی که باید هم از  •
جرم ها و فسادها پیشگیری کنند و هم با عناصر و عوامل آن 
برخورد کنند زیاد است. در نهایت انتظار می رود مسئولان 
محترم دستگاه های مربوط بــرای ریشه کنی فساد با 

یکدیگر همکاری های صمیمانه و متقابل داشته باشند.
قطره گلوپین 2 از قطره های بسیار مهم مخصوص  •

بیماران گلوکوم یا آب سیاه است ولی متاسفانه بسیار 
کمیاب شده است و بعد از دوندگی های چند روزه از 
داروخانه های مختلف با تاخیر فراهم می شود. ادامه 
داشتن این وضعیت عصب بینایی بیماران را دچار آسیب 
جبران ناپذیر و غیرقابل برگشت می کند. خواهش می 
کنیم برای حفظ سلامتی، تولید و توزیع آن به اندازه کافی 

افزایش داده شود.
ــاره تعرفه  • ــ ــی درب ــزارش ــان! لطفا گ ــراس ــه خ ــام روزن

پیام رسان های داخلی تهیه کنید، ادعا می شود این 
تعرفه یک سوم حالت بین الملل است، من بارها بررسی 
کردم، این طور نیست. شکایت در سامانه 195 وزارت 

ارتباطات هم بی فایده بود.
ای کسی که داری اجناس مردم را احتکار می کنی،  •

خیلی بی وجدانی.
در صفحه 6 روزنامه از تعبیر خارجی »اینفلوئنسر«  •

influencer استفاده کرده اید که به معنی »بانفوذ« 
است. علتش چه بوده که معنی اش را نگفته اید؟ من برای 

سلبریتی هم معادل »مجلس آرا« را پیشنهاد می کنم.
آیا مرجعی وجود دارد که به تخلف هواپیمایی زاگرس  •

در سوار کردن مسافر کنار موتور هواپیما رسیدگی کند که 
واقعا صدایی بس ناهنجار طی سفر داشت؟

باید در صنعت ساختمان سازی، محصولات با کیفیت  •
تولید داخلی به کار گرفته شود و تنها براساس نیاز جامعه 
ساختمان ساخته شود، یعنی نقدینگی وارد تولید ملی و 
حمایت از کالای داخلی شود و صنایع و تولیدات داخلی 

براساس نیاز جامعه حرکت کنند.
قابل توجه پزشکان محترمی که با حقوق 500 میلیون  •

در ماه، باز هم به دنبال زیرمیزی هستند اف بر شما باد.
لطفا پیگیری کنید مخابرات توضیح دهد با توجه به  •

مصوبه دیوان عدالت اداری مبنی بر لغو آبونمان تلفن ثابت 
این قانون از چه زمانی اجرا می شود؟

جناب دکتر پورابراهیمی زحمت شما در مجلس بر  •
هیچ کسی پوشیده نیست ولی از شما انتظار نداریم به 
انسان شریفی چون دکتر پزشکیان تهمت بزنید. ای کاش 

نمایندگانی همچون دکتر پزشکیان داشتیم، خدا یار و 
نگهدار شما باشد.

تنها راه پر کردن ورزشگاه از تماشاچی ساخت ورزشگاه  •
های شیک ولی کوچک با ظرفیت کم و ارزان قیمت فقط 
مخصوص فوتبال اســت. در ورزشگاه بــزرگ تماشاگر 
کمتر دیده می شود و حامی مالی رغبتی به تبلیغ ندارد. 
ورزشگاه 20 تا 30 هزار نفری بهترین است برای فوتبال 

ایران در شرایط کنونی.
از خوانندگان محترم یک خواهش دارم. اگر از نظر مالی  •

توان بالاتری دارید به شکرانه آن سفری به مناطق محروم 
داشته باشید و در حد توان درصدی از مشکل یک خانواده 

محروم را رفع کنید.
آقای محمود صادقی طرح ادعاهای غیرمنطقی برای  •

ــدارد. کی سهم ما از دریــای خزر 50  کشور فایده ای ن
درصد بوده است؟ ظاهرا شما فقط می خواهی خودت را 
مطرح کنی. سهم 20 درصدی از خزر واقع بینانه و قابل 

قبول است.
تحلیل های آقای راغفر کارشناس اقتصاد غیرمنطقی و  •

بدون ارزش است چون ایشان خط فقر را درآمد پنج میلیون 
تومان تعریف می کند که غیرواقعی است. کارشناسی های 

ایشان غیرواقعی و مناسب مقالات تخیلی است.
طرح حضور نخبگان جوان در شرکت های دانش بنیان  •

به عنوان خدمت سربازی قطعا باعث پیشرفت این حوزه 
می شود. این استعدادها واقعا حیف است که مسکوت 
و بدون استفاده باشد. انتظار است در صورت امکان از 

استعدادهای دیگر هم شبیه این طرح استفاده شود.
آیا می شود روزی در اخبار و جراید و انظار عمومی دیگر  •

صحبتی از دلار و سکه و خودرو و اختلاس و ... نباشد؟
با توجه به سوابق سیاه دیپلماسی آمریکا در ایران لغو  •

برجام توسط آمریکا دیر یا زود صورت می گرفت، مردم و 
مسئولان باید مصمم در راه پیشرفت کشور گام بردارند و 

تحت تاثیر سیاست های کاخ پوشالی قرار نگیرند.
آموزش و پرورش 50 هزار تومان برای معاینات پزشکی  •

از متقاضیان استخدام گرفت و مجدد شنبه که برای 
مصاحبه رفتیم اعلام کردند متقاضیان از طریق کارت 
خوان موجود 50 هزار تومان کارت بکشند، تا حالا ندیده 
بودیم برای مصاحبه هم پول بگیرند، آیا این کار قانونی 
است؟ در شرایطی که جوان بیکار با مشکلات شدید مالی 
مواجه است و معلوم نیست که در نهایت قبول می شود 

یا نه؟
اگر خواهان مذاکره بودید قبل از لغو برجام پیشنهاد  •

مذاکره می دادید. پیشنهاد مذاکره از سوی ترامپ، گول 
زدن کشورهای اروپایی برای پاک کردن وجهه سیاه کاخ 
سفید است، باید دستگاه دیپلماسی با هوشیاری کامل 

برخورد کند.
 خراسان عزیز! این ها واقعا نمایندگان مردم هستند؟ •
به امید روزی که تبعیض ها در آزمــون دانشگاه ها،  •

استخدام ها، پرداخت های کارمندان و در وام های بانکی 
و ... برچیده شود.

آقای روحانی اجناس پرکشیدند و درآمد ما مستمری  •
بگیران نصف شد.

مدیرکل جدید بانک مرکزی حتی برای یک روز هم  •
نتوانست نرخ ارز را کنترل کند و ثابت نگه دارد.

ارزش قلم و بیان صــادق سبب پیشرفت کشور می  •
شود. تعالی برای آحاد جامعه در حفاظت از بیان صادق 
و راستی است و ارزش روزنامه نگار به قلم است، روزنامه 
و رسانه ملی در اصل مهم ترین رکن جامعه در حفظ قلم و 
بیان صادق هستند و ملاک ارزش انسان ها این است که 
همیشه در باطن خود، خدا را ببینند که ذات الهی همیشه 
بینا به اعمال انسان هاست و ملاک تقوا دیدن خدا در 
رفتار، بیان، قلم و در همه اموری است که خدا به ما ارزانی 

داشته است.
لطفا مطالب پزشکی را بیشتر کنید و صفحات بیشتری  •

به آن اختصاص دهید.
با استفاده از مصالح سفید رنگ یا دارای رنگ روشن  •

تر در نمای بیرونی ساختمان ها، حیاط منازل و معابر 
شهری و کاشت هرچه بیشتر درختان دارای رشد سریع 
و سایه پهن می توان گرمای آزار دهنده شهرها را چند 

درجه کاهش داد.
دیروز رفتم پسرم را در مدرسه دولتی ثبت نام کنم. اول  •

گفتند جزو منطقه ما نیست. بعد گفتند اگر می خواهید 
ثبت نام کنیم قبض برق ما را پرداخت کنید. من کارگر 
400 هزار تومان با بدبختی جور و واریز کردم تا فرزندم را 

ثبت نام کردند آن هم در یک مدرسه دولتی.
چرا بعد از گذشت تقریبا چهار سال موسسه کاسپین  •

فقط جواب گوی سپرده گذاران موسسه فرشتگان است 
و جواب گوی مال باختگان موسسات دیگر مثل بدرتوس 

نیست؟
خاک آموزش و پرورش و صداوسیما باید زیر و رو و کلا  •

عوض شود، باید مواظب بود نسل نابود و منحرف نشود، 
آینده مملکت را نسل امروز در دست خواهد گرفت. 

برخی تولیدکنندگان و فروشندگان بی رحمانه به جان  •
مردم افتاده اند!

جناب پزشکیان نماینده محترم مجلس، متأسفانه  •
مدیریت ضعیف و نظارت نکردن شما بر تعرفه های عمل 
قلب باعث می شود یک جراح قلب مثل خودتان ماهانه 
600میلیون درآمد داشته باشد و طوری می گویید با 

همین تعرفه ها، انگار هنوز راضی نیستید.

عبدالرضا رحمانی فضلی وزیر کشور در نخستین همایش تشکل های اقتصادی که به میزبانی اتاق بازرگانی ایران برگزار شد، تأکید کرد: به رغم مشکلات، به لطف خدا کشور از لحاظ امنیت در شرایط بسیار خوبی است و بااین که هر روز در مرزها 
با مسائل امنیتی مواجه هستیم و سیاست های حمایتی از اشرار و گروه های تکفیری می شود آن ها نمی توانند از 10 تا 15 کیلومتری مرزها جلوتر بیایند که به خاطر رصد و تسلط کافی است. به گزارش فارس، رئیس شورای امنیت کشور سپس 

با اشاره به موضوع امنیت اجتماعی و حوادث و رخدادهای اخیر در کشور گفت: اساس این مسائل به نارضایتی های اقتصادی بر می گردد البته نارضایتی های سیاسی و اجتماعی هم وجود دارد که شما  باید به ما کمک کنید.

رحمانی فضلی: اشرارنمی توانند از 10 تا 15 
کیلومتری مرزها جلوتر بیایند 

...یادداشت روز
  کورش شجاعی 

shojaee@khorasannews.com

خوش رقصی العبادی برای 
ترامپ

اعلام همراهی با تحریم های آمریکا علیه کشورمان توسط 
العبادی نخســت وزیر عــراق از ابعاد گوناگــون قابل نقد و 
تامل است اما درد زخم این نیشــتر به جان مردم قهرمان، 
نجیب و ایثارگر ایران قطعا از دشــمنی ها، گزافه گویی ها 
و فشارهای آمریکا و ترامپ بیشتر است چرا که تکلیف این 
یکی که با عملکــرد خود، دشــمنی با مردم و کشــور ایران 
را بارهــا و بارهــا اثبات کرده اســت، کاملا روشــن اســت؛ 
از کودتا علیــه دولت دکتــر محمد مصدق گرفتــه تا کمک 
به صدام در جریان جنگ هشــت ســاله، ســرنگونی و قتل 
عام 290 مســافر هواپیمای مســافربری برفــراز آب های 
نیلگون خلیج فارس، وضع تحریم های به قول خودشــان 
فلج کننده، کمک به ایجاد اغتشاش، پشت پا زدن و خروج 
یک جانبه از »برجام« به عنوان یک ســند بین المللی مورد 
تایید سازمان ملل و شــورای امنیت و ... از جمله دشمنی 
های ثبت شده در ســیاهه و کارنامه آمریکا علیه کشورمان 
اســت اما موضع و اقــدام العبادی بــه عنوان نخســت وزیر 
کشور دوســت، برادر و همســایه ایران در قالب هیچ اصل 
برادری، مسلمانی، حسن همجواری، جوانمردی و انسانی 
نمی گنجد و درســت به همین دلیل اســت کــه قلب مردم 
ایران از دشنه ناجوانمردی العبادی جریحه دار است و در 
خوش بینانه ترین حالت انســان را به یاد »گِل« پرتاب شده 
توسط »شبلی«، به ســوی منصور حلاج می اندازد و »آوخ« 
آن مرد خدا که از سنگ های پرتاب شده دیگران به سویش 
آه و ناله و فغان نکرد اما »آه« از جان برآمده او را مردم وقتی 
شنیدند که »شــبلی دوســت« »گِلی نرم« به سویش پرتاب 
کرد، شبلی که هم دوست هم آشــنا با مرام و هم آگاه از سر 
»اناالحق« گفتن منصور بود! آری ایران این سرای دلیران 
و جوانمردان، انسانیت، مسلمانی، برادری و جوانمردی را 
درباره ملت دوست، برادر و مسلمان عراق به غایت رساند 
چه آن گاه که پــس از پایان جنگ تحمیلی و ســقوط صدام 
جنایتکار به خاطر رعایت حال مردم عراق و دولت مردمی 
و نوخاسته، بحث مهم غرامت هزار میلیارد دلاری جنگ را 
عملا مسکوت گذاشــت چه آن گاه که از هیچ کمک مادی 
و معنوی به مــردم و دولت عراق طی این ســال ها فروگذار 
نکرد و چــه آن گاه که عراق که حریم شــش امــام معصوم و 
حجت حق اســت مورد تهاجم وحشــیانه تروریســت های 
جنایتکار دســت پرورده وهابیت ســعودی و حمایت شــده 
آمریکا قــرار گرفت و بــه ســرعت تقریبا دو ســوم خاک این 
کشور اشغال شد و داعش تا 40 کیلومتری بغداد و سقوط 

عراق و حاکمیت آن پیش تاخت.
اگر ایران شجاع، مقتدر و مومن در آن شرایط بسیار سخت 
و سرنوشت ســاز که چند روزی بیش به سقوط بغداد باقی 
نمانــده بود، بــه داد عــراق و مردم این کشــور نمی رســید 
بی گمان امــروز نه تنها اثــری از حاکمیــت و دولت عراق و 
امثال العبادی نبود بلکه داعش به عنوان جنایتکارترین و 
خونریزترین گروه تروریستی به عراق و حتی سوریه حاکم 

شده بود.
حالا با یادآوری این واقعیت ها و حقایق آشــکار و غیرقابل 
کتمان که زمان چندانی هم از آن نمی گذرد آیا مردم ایران 
حق ندارند از آقای العبادی سوال کنند که خودشیرینی و 
خوش رقصی برای ترامپ دشمن اســلام و مسلمین با چه 

»نیت« و به چه »قیمت«؟!
جالب اســت که حتی امضاکننــدگان »برجــام« و اتحادیه 
اروپــا لااقــل در گفتــار بــه صراحــت و وقاحت العبــادی از 
همراهــی با آمریــکا بــرای تحریم کشــورمان ســخن نمی 
گویند، کشورهایی که نه ما به آن ها برق دادیم نه به آبادانی 
و امنیت شهرهای شــان کمک کردیم و نه این که تمامیت 
ارضی، یکپارچگی و موجودیت کشــورهای شان به نوعی 
مدیون تدابیر، کمک ها، شجاعت و خون های پاک جوانان 

ماست.
آقای نخســت وزیر در حالی حمایت از ملت عــراق را بهانه 
پایبندی به تحریم هــای آمریکا علیه کشــورمان اعلام می 
کند که گروه هــای مردمی و احزاب قابــل توجهی از مردم 
و سیاســیون عــراق از جملــه رئیس جمهــور کشــور با نظر 
العبــادی مخالفت مــی کنند. بــه هر صورت نخســت وزیر 
عراق که پســت او اکنون تا تشــکیل دولت جدید »موقتی« 
اســت با ایــن کار خود نــه تنها حق همســایگی، بــرادری، 
مسلمانی و نمک شناســی را رعایت نکرد و به جای کمک 
به وحدت امت اســلام و تعمیق روابط کشورهای اسلامی 
در زمین آمریکا و ترامپ بازی و خــوش رقصی کرد و باعث 
خوشحالی بدخواهان و دشمنان ملت ایران شد بلکه یک 
قدرناشناســی، نمک نشناسی و ناسپاســی تاریخی علیه 

کشورمان را در کارنامه خود ثبت کرد.
هر چند العبادی دیروز در سخنانی با بیان این که پایبندی 
عراق بــه تحریــم هــا منحصر بــه تعامــل دلاری اســت و ما 
بقیــه تحریم ها را اجرا نخواهیم کرد، ســعی کــرد به نوعی 
ســخنانش را تعدیــل و اصــلاح کنــد امــا انفعال دســتگاه 
دیپلماسی و سیاست خارجی کشورمان در قبال اظهارات 

و اقدام نخست وزیر عراق نیز بسیار تامل برانگیز است.

رئیس و سخنگوی دستگاه قضایی با اشاره به تعیین قضات و تشکیل 6 دادگاه ویژه خبر دادند: 

آغاز فعالیت دادگاه های ویژه برخورد با فساد اقتصادی 
رئیس و سخنگوی دستگاه قضایی روز گذشته از آغاز فعالیت 
دادگاه های ویژه رسیدگی به مفاسد اقتصادی اخیر با تعیین 

قضات این دادگاه ها خبر دادند.
به گزارش خبرگزاری میزان، رئیس قوه قضاییه با قدردانی 
از مقــام معظم رهبری بابت موافقت با پیشــنهاد تســریع در 
رسیدگی به پرونده های اخلالگران در نظام اقتصادی، تأکید 
کرد: بر این اساس صرفاً برخی تشریفات در روند رسیدگی 
ها حذف شده و هیچ تغییری در ماهیت رسیدگی به جرایم و 

مجازات ها ایجاد نشده است.
آیت ا... آملی لاریجانی در جلســه مسئولان عالی قضایی با 
بیان این که برای اتقان در رسیدگی ها پیشنهاد کردیم سه 
قاضی با حداقل 20 سال سابقه کار قضایی به این پرونده ها 
رسیدگی کنند، این موضوع را پاسخی به دغدغه مقام معظم 
رهبری و مردم در زمینه اتقان رسیدگی ها و عادلانه بودن آن 
ها برشمرد و تصریح کرد: تاکید ما بر این است که این قضات 
از میان قضات شریفی انتخاب شوند که رویه و سوابق آرای آن 
ها حاکی از اتقان در رسیدگی هاست و بر این اساس نگرانی 

درباره دقت و صحت رسیدگی ها نخواهیم داشت.
آیت ا... آملی لاریجانی با بیان این که در کنار دقت و صحت، 
بحث سرعت در رســیدگی برایمان اهمیت دارد، به برخی 
مطالب منتشر شــده در رســانه های بیگانه مبنی بر این که 
پیشــنهادهای مذکور برای تســهیل مجــازات اعــدام بوده 
اســت اشــاره کرد و گفت: این ادعــا دروغ محض اســت زیرا 
اساساً رسیدگی های مربوط به جرایم مستوجب اعدام، دو 
مرحله ای است و ما در خصوص این جرایم هیچ مرحله ای را 

حذف نکرده ایم.
رئیس قــوه قضاییه با اشــاره بــه زمان تشــکیل شــعب ویژه 
رســیدگی به پرونده های اخلالگران در نظام اقتصادی نیز 
اظهار کرد: از لحظه موافقت مقام معظم رهبری با استجازه 
مذکور، دادگاه ها با تعیین قضات خبره و واجد شرایط آماده 

رسیدگی شده اند که ان شــاء ا... در اســرع وقت کار خود را 
آغاز خواهند کرد و بر این اساس با همه کسانی که با اخلال 
در نظام اقتصادی به اعتبار کشــور و اعتماد مردم لطمه زده 
اند و با ســوء اســتفاده از فضای ملتهب اقتصادی، آن هم در 
زمانی که مردم نیاز بــه کمک دارند اقدام بــه احتکار و دیگر 
فعالیت های مجرمانه کرده اند، با سرعت و قاطعیت برخورد 
خواهدشد و ان شاء ا... رسیدگی ها نیز به اطلاع عموم مردم 

شریف خواهد رسید.

اژه ای: قضات دادگاه های ویژه معرفی شدند	 
در همین حال سخنگوی دستگاه قضایی نیز از تشکیل شش 
دادگاه ویژه برای رســیدگی به پرونده های اخیر اقتصادی 
خبر داد و گفت: قضات این دادگاه ها معرفی شــدند و برای 
همه آن ها ابلاغ صادر شــد.به گزارش مهر، حجت الاسلام 
والمسلمین محسنی اژه ای در حاشیه نشست مسئولان عالی 
قضایی  تصریح کرد: مقرر شد حداقل در مرحله ابتدایی شش 
دادگاه ویژه برای رسیدگی به این موضوعات تشکیل شود که 
بحمدا... قضات این دادگاه ها معرفی شدند و ابلاغ تعدادی از 
آن ها صادر شد و تا امروز )دیروز( عصر بقیه ابلاغ ها نیز صادر 
می شــود و در اولین فرصت کار خود را شروع می کنند.وی 
درباره اطلاع رسانی این دادگاه ها نیز گفت: اطلاع رسانی 
به دو صــورت اســت: اول این که خــود دادگاه ها کــه برگزار 
می شــوند تا جایی که علنی است، منتشر شــوند چون قبلا 
این اجازه را نداشتیم اما اکنون منتشــر خواهند شد که این 
یک تغییر کاملا اساســی اســت. دوم این که سعی می کنیم 
اطلاعات را نوبه به نوبه و زودتر به اســتحضار مردم برسانیم 
اعم از این که اگر حکمی صادرشد، اگر افرادی دستگیر شدند 
یا احیانا اگر افرادی محکوم یا تبرئه شــدند، مردم در جریان 
رسیدگی ها و احکام صادر شده قرار بگیرند که ان شاءا... با 
کمک رسانه ها بتوانیم مردم را در جریان این امور قرار دهیم.  

وزیر صنعت: مابه التفاوت ارز با نرخ جدید، قسطی و غیرنقد 
دریافت می شود 

وزیر صنعت، معدن و تجــارت گفت: دریافت کننــدگان ارز 
دولتی 4200 تومانی باید مابه التفــاوت پرداخت کنند که 

این پرداخت به صورت اقساطی و غیر نقد است.
به گزارش تسنیم، محمد شریعتمداری در نخستین همایش 
تشــکل های ملی کشــور در اتاق بازرگانی ایران با اشاره به 
گلایه های فعــالان اقتصادی از ابلاغ بســته جدیــد ارزی، 
اظهــار کــرد: در روزهــای اخیر بــا پیامک هــا و تماس های 
تلفنی زیــادی مواجه بودم کــه برخی از فعــالان اقتصادی 
درخصوص ابلاغ بسته جدید ارزی گلایه داشتند و چنین 
اظهار می کردند که ممکن است فعالیت اقتصادی آن ها با 

مشکل مواجه شود.
وی گفت: بر این اســاس این موارد را در هیئت دولت مطرح 
کردم و تصمیم گرفته شد که دستورالعمل  جدیدی برای ماده 
5 بسته ارزی تدوین شود تا فشار کمتری به فعالان اقتصادی 

کشور وارد شود، اما کلیت این بسته تغییر نخواهد کرد.
وزیر صنعت، معدن و تجارت یادآور شــد: برخی از کالاهایی 
که از گذشته برای واردات آن ها از ارز دولتی استفاده می شد 
اگر در بسته جدید ارزی لحاظ نمی شد ممکن بود این شائبه 
به وجود آید که عده ای موقعیت خاص به دســت آورده اند تا 

منابع قابل ملاحظه و سودهای غیرمتعارفی حاصل کنند. 
شریعتمداری خاطرنشــان کرد: بر این اساس این پیشنهاد 
وارد بسته جدید ارزی شــد در حالی که برخی ماشین آلات 
و مواد اولیه تولید با قیمت مشخصی از ارز دارای توجیه بود 
که اکنون ممکن است با نرخ بازار ثانویه ارز، سرمایه گذاری 
توجیه  پذیر نباشد. بنابراین با حضور مسئولان بانک مرکزی 
و وزیر اقتصاد باید دوباره این موضــوع را مورد بحث قرار داد 
تا دســتورالعمل جدیدی صادر شود و فشــارها روی فعالان 

اقتصادی به حداقل برسد.
وی همچنیــن بیــان کــرد: کالاهــای دریافــت کننــده ارز 
4200 تومانــی باید مابه التفاوت بدهند کــه در حال انجام 
است، هرچند که این مابه التفاوت به صورت نقدی دریافت 

نمی شود.

میزان ثبت سفارش به یک هشتم کاهش یافت	 
وزیر صنعــت، معدن و تجــارت تصریح کرد: هــم اکنون تنها 
دارو، ملزومات و تجهیزات پزشکی و نیز کالاهای اساسی و 
مواد غذایی مهم از این ارز برخوردارند که این موضوع باعث 

منطقی شدن تقاضای ثبت سفارش شده است و دیگر مانند 
عرصه های گذشته با صف های کیلومتری برای ثبت سفارش 
و دریافت ارز دولتی مقابل وزارت صنعت مواجه نمی شویم و 

میزان ثبت سفارش به یک هشتم کاهش یافته است. 
شریعتمداری بیان کرد: بخش قابل ملاحظه ای از تقاضای 
ثبت ســفارش که در هفته های گذشته مشــاهده می شد به 
دلیل نرخ ارز دولتی بود که هیچ منطقی هم برای واردات آن 
وجود نداشت؛ پس در شرایط خاص اقتصادی ضرورت دارد 

که ما برخی کنترل ها را اعمال کنیم.
وی اظهار کرد: بخشــی از این کنترل ها را می توان از طریق 

خود تشکل ها انجام داد و به امور سر و سامان بخشید.
وزیر صنعت، معدن و تجارت با بیان این که بانک مرکزی اگر 
ارز را به کسی داده باید روی آن نظارت انجام می داد، افزود: 
واقعیت آن اســت که بیــش از چنــد ده هــزار کالا ارز دولتی 
گرفتند که نمی توان همه آن ها را تعزیراتی کرد، اما اکنون با 
کاهش تعداد دریافت کنندگان ارز دولتی، نظارت تعزیراتی 

روی کالاهای وارداتی با ارز دولتی زیاد است.

وزیر کشور: برخی در تامین ارز بانک مرکزی کوتاهی 	 
کردند

همچنین در ایــن مراســم، وزیر کشــور گفت: در نوســانات 
ارزی، برخی افراد که باید منابــع ارزی را تامین می کردند و 
در اختیار بانک مرکزی قرار مــی دادند، کوتاهی کردند. به 
گزارش ایرنا، »عبدالرضا رحمانی فضلــی« افزود: فروردین 
ماه امســال در حوزه ارزی از ســوی دولــت تصمیمی اتخاذ 
شــد و در آن شــرایط، با توجه به تهدیدهای تحریم، حرکتی 
 مناســب صــورت گرفــت تــا بتــوان بــازار را مدیریــت کرد.

وزیر کشــور افزود: هنــگام اجرای این سیاســت، با وضعیت 
تــازه ای روبه رو شــدیم و به سیاســت های جدیــد ارزی نیاز 
بود که البته در این بخش، دو اتفــاق رخ داد. برای نمونه، در 
تشــخیص نیازهای ارزی، مســئولان انجمن صنایع غذایی 
اعلام کردند بعضی کالاها بیش از 10 برابر نیاز، ثبت سفارش 
 شــد؛ تخصیص ها نیز بر اســاس این تشــخیص انجام شــد.

در بخش مصرف نیــز عرضه کننــدگان کالاهای خــود را با 
نرخ بیشــتری به فروش رســاندند و نظارت دقیقی بر عرضه 
کالاهایی کــه بــا ارز 4200 تومــان وارد شــده بــود، وجود 

نداشت.

مدیر کل سیاسی وزارت کشور: درخواست احمدی نژاد برای 
تجمع به دلیل مغایرت با قانون رد شد 

مدیرکل سیاســی وزارت کشور و دبیر کمیســیون ماده 10 
احزاب گفت: با درخواســت تجمــع احمدی نــژاد، به دلیل 
مغایرت با آیین نامه اجرایی ماده 13 قانون احزاب مخالفت 
شد.به گزارش مهر ، بهرام سرمست درخصوص درخواست 
برگزاری تجمعــات قانونی تصریــح کرد: در فاصله جلســه 
گذشته تاکنون درخواست تجمعی از سوی احزاب نداشتیم. 
تنها درخواست، درخواست تجمع از سوی آقای احمدی نژاد 

به وزارت کشــور بود که این درخواست به استانداری تهران 
منعکس شد اما استانداری تهران، به دلیل مغایرت با آیین نامه 
اجرایی مــاده 13 قانون احزاب، با این درخواســت موافقت 
نکرده اســت. وی افزود: آیین نامه اجرایی مــاده 13 قانون 
احزاب تعیین کرده اســت که درخواســت تجمعات قانونی 
باید از سوی دبیران کل احزاب )یعنی اشخاص حقوقی و نه 

حقیقی( به استانداری ها و فرمانداری ها ارسال شود.
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 این ستون هر روز خبرها و مطالب پربازنشر و پر بازدید فضای مجازی را در اختیار خوانندگان عزیز قرار می دهد
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امامان جمعه خبرساز در  روز خبرهای خوب

گورخوابی که قهرمان ورزشی شد
همه ما در زندگی، روزهای سختی داریم که در آن 
مواقع، امید به موفقیت مان در آینده به صفر می 
رسد و فراموش می کنیم که زندگی، روی دیگری 
هم دارد. »حسن شاه  حسینی«، نمونه بارز این 
ادعاست. هرچند او 17 سال از زندگی خود را با 
اعتیاد سپری کرد و سه سال گورخواب بود  اما حالا 
دانشجوی مقطع دکتراست و قهرمان تکواندو. او 
نه تنها خودش را به موفقیت رسانده که این روزها 
خانه او، خانه امید معتادان داوطلب ترک هم است. 
کاربری در این باره نوشت: »عجب پیچ و خمی دارد 
زندگی انسان ها! واقعا با تلاش و توکل بر خدا، 

دست یافتن به همه چیز مقدور است.«

1.1 هنوزقلب ها برای هم می تپد!
»سرویس رایگان بیماران دیالیز«؛ همین چند 
کلمه پشت شیشه یک خــودروی شخصی سیلی 
از حرف های محبت آمیز را روانه   فضای مجازی 
کرد. کاربری در این باره نوشت: »هنوز مهربانی 
وجود داره، هنوز قلب هامون برای هم می تپه!« 
کاربر دیگری هم نوشت: »امیدوارم خدا به صاحب 
ماشین برکت بده. به ما هم کمک کنه تا  بتونیم 
کاربران  بکنیم.«  ارزشمندی  کــارای  همچین 
زیادی هم فقط نوشتند: »ای که دستت می رسد 

کاری بکن... .«

832.6

آموزش خیابانی به کودکان کار
توجه به کودکان کار و تلاش برای رفع مشکلات 
آن ها، یکی از رفتارهای خداپسندانه ای است که 
آینده جامعه را هم تحت تاثیر قرار خواهد داد. به 
تازگی عکس متفاوتی از یک خانم منتشر شده که 
 به کودکان کار در محله خودشان درس می دهد 
تا از بقیه بچه ها عقب نیفتند. سادگی که در این 
عکس موج می زند و درس دادن در کنار خیابان 
به یک کودک، تحسین بسیاری از کاربران توئیتر 
را برانگیخته است. کاربری در این باره نوشت: 
»کاش فقط این رفتارها رو لایک نکنیم و خودمون 
هم یک کاری در همین زمینه ها انجام بدهیم«. 
کاربر دیگری نوشت: »دولــت باید از مــردم، کار 

جهادی را یاد بگیرد.«

744.8

جوانمردی نوجوان فوتبالیست!
»این جا لیگ فوتبال کودکان کار است. در این 
بازی یکی از بازیکنان دچار مصدومیت شد و این 
تیم ناچار بود 10 نفره بــازی کند اما خبر خوب 
ــواد« اســت. مهاجم 11 ساله ای  جوانمردی »ج
که داوطلبانه از بازی بیرون می آید تا دو تیم 10 
به 10 مقابل هم  بــازی کنند و رسم جوانمردی 
رعایت شود.« این خبر مورد توجه کاربران فضای 
مجازی قرار گرفت. کاربری نوشت: »کودکان کار 
هرقدر که سختی ها رو لمس می کنن به همون 
اندازه مهربونن.« کاربر دیگری هم نوشت: »کاش 
می تونستیم کاری انجام بدیم که دیگه هیچ بچه ای 

به جای بازی به کارکردن فکر نکنه«

989.2

عیادت امام جمعه از بیماران
چند روز پیش امام جمعه مشهد با حضور سرزده  
در یکی از بیمارستان های مشهد از نزدیک در 
جریان روند رسیدگی به بیماران قرار گرفت و 
با حضور بر بالین بیماران از آن ها عیادت کرد. 
ــری نــوشــت: »قطعا حــضــور مــســئــولان در  ــارب ک
بیمارستان و شنیدن درد دل مریض ها می تونه 
کمی کمک کنه که مریضای ما فقط درد بیماری 
شون روتحمل کنن نه این که گرفتار مشکلات 
ــان بشن« کاربر دیگری هم نوشت: » این  درم
حرکت در زمانی که مردم نیاز دارند تا مسئولان 
را درکنار خود و مردمی تر ببینند کار بسیار خوبی 

است.«

453.4
نماز جمعه های محیط زیستی

معصومه ابتکار چند روز پیش با آیت ا... سید محمدعلی 
آل هاشم، امــام جمعه تبریز دیــدار کرد و در توئیتی 
بخشی از صحبت های او را آورد. آل هاشم در قسمتی 
از این صحبت ها می گوید: »هر هفته بخشی از خطبه 
نماز جمعه را به محیط زیست اختصاص داده ام ... در 
نماز جمعه تبریز مدتی است نمازگزاران نمی توانند از 
پلاستیک برای کفش استفاده کنند.« این قسمت از 
صحبت های امام جمعه تبریز واکنش کاربران شبکه 
های اجتماعی را به دنبال داشت. کاربری نوشت: »به 
خاطر همین چیزهاست که امام جمعه تبریز این قدر 
محبوبیت داره!« کاربری هم نوشت: »خدا کنه همیشه 
همین قدر به محیط زیست اهمیت بدیم وگرنه کارهای 

نمادین برای محیط زیست فایده ای نداره.«
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مخاطبان روزنامه خراسان در استان 
هـــای خــراســان شــمــالــی ، خــراســان 
جنوبی و سیستان و بلوچستان می 
توانند مطلب مربوط به تیتر زیر را که 
در صفحه اول آمده است ، در شماره 
امروز روزنامه خراسان رضوی یا سایت 
اینترنتی روزنامه خراسان به نشانی 
 www.khorasannews.com

مطالعه کنند.
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تلویزیون: نقش ها را می خرند
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هشدارهای قطعه سازان درباره توقف تولید 
دبیر انجمــن قطعه ســازان بــا اعلام ایــن که امــروز صنعت 
قطعه ســازی در بحران قــرار دارد، گفت: به خودروســازان 
گفتیم از اول شهریور امکان تولید قطعه نداریم و مسئولیت 
بیکاری کارگران این صنعت متوجه بانــک مرکزی و وزارت 
اقتصاد است.به گزارش تسنیم، شاپور سامعی نایب رئیس 
انجمن قطعه سازان در نشســت خبری اعضای این انجمن 
اظهار کرد: قطعه سازان روزهای بدی را می گذرانند به نحوی 
که ضمن تعدیل نیرو شــیفت های کاری خود را هم کاهش 
داده اند. در کنار این موضوع حدود یک هفته است که با ابلاغ 
آیین نامه جدید قطعه سازان امکان ترخیص کالاهای خود را 

از گمرک ندارند.
نایب رئیس انجمن قطعه سازان با اعلام این که ما کالاها را 
با ارز چهار هــزار و 200 تومانی ثبت ســفارش کردیم اما در 
آیین نامه جدید باید دلار 9 هزار تومانــی را معیار قرار دهیم 
و مابه التفــاوت آن را پرداخــت کنیم، افزود: بــرای ترخیص 
کالاهای خود به گمرک مراجعه می کنیم که آن ها می گویند 
بروید سازمان حمایت اما این سازمان هم آیین نامه را بهانه می 
کند و ما را به سازمان های دیگر می فرستد و هر روز سرگردان 
تر از دیــروز هستیم.ســامعی در ادامه صحبت هــای خود با 
اعلام این که هنوز از قطعه سازان کسی نتوانسته ارز دریافت 
کند، گفت: اگر ما قطعات را با دلار 9 تا 10 هزار تومانی تولید 

کنیم قیمت خــودرو افزایش قابل توجهی پیــدا می کند که 
اصلا منطقی نیســت. به عنوان نمونه قیمت پراید به حدود 

43 میلیون تومان و پژو405 به 70 میلیون تومان می رسد.
وی با تأکید براین که واردات کالا برای قطعه سازان از چین 
حــدود دو مــاه و از ژاپن و ســنگاپور  پنج مــاه زمان مــی برد، 
گفت: ما نقدینگی برای پرداخت دلار با نرخ 9 هزار تومانی 
به دولت نداریم. البتــه قبل از آغاز تحریــم های بین المللی 
بانک مرکزی و وزارت اقتصاد تحریم های داخلی خود را علیه 
تولیدکنندگان داخلی آغاز کرد که این موضوع اصلا به نفع 
تولیدکننده داخلی نیست.بیگلو دبیر انجمن قطعه سازان 
هم با اعلام این که امروز صنعت قطعه ســازی در بحران قرار 
دارد، اظهار کرد: هم اکنون 14 هزار نفر در این صنعت تعدیل 
شده اند که به اعتقاد ما 450 نفر دیگر هم بیکار خواهند شد. 
به خودروسازان گفتیم ما از اول شهریور امکان تولید قطعه 

نداریم.
وی تصریح کرد: خریدهای خارجی متوقف شده و بانک ها به 
ما حواله نمی دهند و بهانه تحریم را مطرح می کنند درحالی 
که ما در شرایط تحریم تمام شگردها را یاد گرفتیم و حتی به 
صورت چمدانی معاملات خود را انجــام می دادیم اما امروز 
بانک مرکزی و وزارت اقتصاد به جای کمک به تولیدکنندگان 

دست ما را بسته اند.


